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From:

Sent: maandag 6 mei 2019 18:51

To: Duijn, dr. ir. L.P. van (Luuk)

Cc:

Subject: FW: Oplegnotitie appreciatie rapport mest en weidevogels

Attachments: 2019.04.15_Duiding rapport weidevogels  bestrijdingsmiddelen.pdf; 

oplegger_appreciatie_rapport_mest_en_weidevogels_commentaar .docx; 

oplegger_appreciatie_rapport_mest_en_weidevogels_commentaar .pdf; 

appreciatie_rapport_weidevogels_mkl_concept_1.0.docx; 

appreciatie_rapport_weidevogels_mkl_concept_1.0.pdf

Hoi Luuk, 

 

Bijgevoegd zoals besproken de oplegger (door opgesteld, commentaar van en mij) voor het Ctgb-advies. 

En het conceptadvies, aangepast door nav de recente bespreking.  geeft overigens aan dat ons advies in de 

week van 13 mei naar LNV zou moeten.  

In de oplegger wordt nu gefocust op aanbevelingen voor de geconstateerde lacunes en  vraag was of jullie wel die 

kant op willen. Ik denk eigenlijk dat het wel goed is om daar aandacht aan te besteden, de buitenwereld zal daar de 

nadruk op leggen.  

 

De appreciatie van de WUR voor het gemak ook nog even bijgevoegd (dit is nog een concept! Ik weet niet of er 

inmiddels al een definitieve versie bestaat). De WUR stelt voor om het volgende onderzoek uit te voeren (we refereren 

daaraan in de oplegger): 
Advies ten aanzien van vervolgonderzoek  

Het rapport bevat een aantal interessant gegevens waarvan een nadere analyse mogelijk tot extra inzichten leidt  

 Het toepassen van de toxic unit benadering voor het bepalen van de toxiciteit van een mengsel van stoffen.  

 Een analyse van de mogelijke bronnen en aanvoerroutes van de gemeten stoffen (niet alle stoffen gemeten in mest lijken uit het voer te komen).  

 Een nader beschouwing/inventarisatie van de beschikbare MTR waarden voor bodem.  

 

Daarnaast bevelen wij aan om de concentraties en de effecten op mest- en bodemleven van verse mest en de mest uit potstallen nog eens nader te onderzoeken. 

 

Graag je commentaar: is deze oplegger + advies ‘goed genoeg’ voor het gesprek met Johan op woensdag? 

 

groet  

 

Van:   
Verzonden: maandag 6 mei 2019 10:02 

Aan:  
Onderwerp: RE: Oplegnotitie appreciatie rapport mest en weidevogels 

 

Beste  

 

Ik heb naar de oplegger gekeken, en ben het wel met je mail eens. Misschien kan het iets ge’downscaled’, zeker gezien 

de WUR ook al onderzoek heeft toegezegd. En gezien er veel genoemd wordt in het rapport maar (ons inziens) feitelijk 

niks aangetoond.  

Ik heb nog een paar opmerkingen toegevoegd die met name daarover gaan.   

 

Succes en groet, 
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Van:   

Verzonden: vrijdag 3 mei 2019 18:39 
Aan:  

Onderwerp: Oplegnotitie appreciatie rapport mest en weidevogels 

 

Hoi , 

 

Ik heb een aanzet gedaan voor de oplegger, zie de DMS-map. Hij is nu nogal zwaar ingestoken op de lacunes en 

advisering daarover (wat moet je ermee) – dit is nog echt een concept en ik weet ook niet of Luuk deze kant op wil. Het 

onderzoeksrapport verdient het eigenlijk ook niet als reactie, maar deze punten komen steeds maar terug, dus een 

handelingsperspectief is wel goed om te hebben. 

 

Ik zit maandag en dinsdag in Brussel, dus ik leg dit nu bij  neer. Mocht jij dit weekend nog kijken, zet je 

opmerkingen dan maar in de notitie, dan kan ze maandag vinden. 

 

Prettig weekend! 

 

Groet, 
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